
Zapytania złożone podczas 51 sesji RMT - 16.01.2014 r. 

radny A. Myrcha - odczytał pytania radnego P. Gulewskiego. 

-  jaka jest łącznie liczba zameldowanych osób na Starym Mieście w Toruniu? 

-  jaka jest liczba mieszkańców korzystających z pomocy społecznej zamieszkałych w 
granicach Starego Miasta? 

-  jaka jest liczba mieszkańców pozostających bez pracy, a zamieszkałych w 
granicach Starego Miasta? 

-  jaka jest liczba podmiotów gospodarczych zarejestrowana w granicach Starego 
Miasta? Dane mogą dotyczyć stanu na 2013 r., lub jeśli to możliwe 2014 r. 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 

radny M. Jakubaszek - zapytał, jakie profile są prowadzone na Facebooku nie 
tylko przez UMT, ale jednostki podległe oraz na zlecenie urzędu przez inne 
podmioty ? 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 

radny M. Cichowicz - zapytał: 

1. Na jaki okres zostanie zamknięta południowa nitka trasy W-Z przy skrzyżowaniu z 
al. Solidarności? 

2. Dlaczego południowy pas jezdni nie został przebudowany w okresie jego 
poprzedniego zamknięcia? Fragment ten był wyłączony z ruchu przez ponad pół roku 
i dzisiaj mógłby funkcjonować jako naturalny pas przejazdu na tej trasie. 

3. Czy gmina posiada wszystkie niezbędne pozwolenia potrzebne do realizacji 

inwestycji łączącej budowany obecnie fragment trasy średnicowej przy ul. 
Chełmińskiej z ul. Bema? 

4. Dlaczego nie ogłosiliśmy przetargu na budowę tego odcinka do dnia dzisiejszego? 

Bez wykonania tego odcinka Toruń dalej nie będzie posiadał żadnego alternatywnego 
korytarza drogowego z układem jezdni 2x2 dla obecnej trasy W-Z. 

5. Czy ktoś koordynuje inwestycje drogowe w mieście? Jeśli tak, to dlaczego 
zamknięto ul. Legionów na wysokości budowanej trasy średnicowej, bez oddania do 
ruchu pełnego ronda przy ul. Chełmińskiej? Zamknięcie jednej z trzech głównych ulic 
łączących Chełmińskie z Centrum z jednoczesnym utrudnieniem na rondzie 
Wybickiego jest niezrozumiałe, tym bardziej że zamknięta jest nadal ul. Sienkiewicza. 

6. W nawiązaniu do pytania z poprzedniej sesji proszę o wyjaśnienia, na jakiej 
podstawie odmawia prezydent radnemu, czy jakiemukolwiek innemu mieszkańcowi 
miasta informacji na temat komu i w jakiej wysokości ma być wypłacone 
odszkodowanie za przejęte tereny pod inwestycje drogowe? Są to publiczne 
pieniądze. W związku z tym ponawiam żądanie wskazania osób i wysokości 
przyznanego im odszkodowania w związku z budową trasy średnicowej. 

7. W związku z przesłaną korespondencją w sprawie węzła Czerniewice proszę o 
informację, czy pojawiła się w tej sprawie odpowiedź ze strony GDDKiA? Jeśli tak, 



to proszę o jej udostępnienie. 

 

 

8. W związku z informacją prasową o umieszczeniu czujników monitorujących ilość 
pojazdów na moście Piłsudskiego zwracam się z następującym pytaniem. Czy 
planowane jest umieszczenie takich czujników na nowym moście? Do kiedy most 
wschodni ma osiągnąć deklarowane napełnienie? W jaki sposób będzie to liczone, 
przez kogo i kiedy? Czy brak zakładanej ilości aut na tej przeprawie może tworzyć 
jakieś problemy dla gminy? 

9. W związku z wnioskami mieszkańców kierowanymi do mnie w sprawie przejścia 
dla pieszych nad ciekiem wodnym przecinającym ul. Skrytą zwracam się z pytaniem, 
jakie działania są potrzebne, aby wybudować tymczasową kładkę dla pieszych nad 
tym ciekiem? Jakie to są koszty i jak długo trwałaby procedura wykonania takiej 
„inwestycji”? Jednocześnie proszę o odpowiedź, kiedy prezydent zamierza ująć ul. 
Skrytą w planie inwestycyjnym? 
Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 

radny. Z. Ernest - zapytał: 

1. jakie konsekwencje dla nowego mostu im. gen. E. Zawackiej może mieć 
postępowanie prowadzone przez NSA w Warszawie ? 

2.  jakie będą konsekwencje dla zaskarżonej decyzji środowiskowej dla ul. Łódzkiej ? 

3.  jakie są losy zaskarżonej decyzji w sprawie przystąpienia do budowy węzła 
Kluczyki? Jakie to ma konsekwencje i jak długo to może trwać ? Jak długo może 
trwać niepożądana działalność stowarzyszeń, które nie zostaną wymienione z 
ostrożności procesowej, żeby nie uwikłać się w procesy karne i cywilne. 

4.  ile budynków docieplono po 2011 r. na ul. Wyczółkowskiego ? Plan przyjęty w 
marcu 2011 r. zabraniał dociepleń, a kilka z nich zostało docieplonych. Jakie kroki 
zostały podjęte przez m. min. Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego ? 

5.  czy można liczyć na zmianę planu w niedalekiej przyszłości dla ul. Bema, 
Balonowej, Reja, Gagarina ? 

6.  ilu mieszkańców Torunia jest ujętych w systemie zajmującym się obsługą 
nieczystości na 31.12.2013 r. ? 

7.  jaka jest skala i sposób wdrażania w przedszkolach programu prowadzonego przez 
gminę “Równościowe przedszkole. Jak uczynić wychowanie przedszkolne wrażliwym 
na płeć” ? W ilu placówkach jest ten program realizowany ? Czy jest on realizowany 
za wiedzą i zgodą rodziców ? 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 

radna D. Zając - zapytała, kiedy rozpocznie się budowa odcinka od ul. Andersa do ul. 
Lipnowskiej ? 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 



radny T. Kruszyński - zapytał, na jakim etapie są prace związane z ustaleniem 
lokalizacji dla nowej zajezdni tramwajowej ? Jakie są ustalenia i kiedy zakończy się 
postępowanie w celu wyłonienia nowej zajezdni tramwajowej? 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 

radny M. Rzymyszkiewicz - zapytał, na jakim etapie są rozmowy w sprawie 
odblokowania ul. Harcerskiej ? 

Odpowiedź nie została udzielona na sesji. 


